
 

 

 

 

 
 

 Kraków, 28 kwietnia 2025 r. 

Łukasz Maślona 
 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

W sprawie: budowy kładki Kazimierz - Ludwinów 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

docierają do mnie kolejne wątpliwości dotyczące budowy kładki Kazimierz – Ludwinów. 
Mieszkańcy podnoszą, iż wskutek zmian projektowych1 i budowy przyczółka na 
dolnych Bulwarach Wiślanych doszło do ograniczenia pola przepływu i tak już 
najwęższego odcinka uregulowanej Wisły na terenie miasta Krakowa, co może rodzić 
duże niebezpieczeństwo w przyszłości. Nowa kładka będzie miała światło ok 122-124 
m, co jest znaczącym zawężeniem w stosunku do stanu dotychczasowego. Proszę 
zatem o informację, czy dla tego zakresu zmian inwestycja posiada stosowne 
pozwolenia wodnoprawne? Proszę o udostępnienie informacji, które potwierdzą zgody 
właściwych podmiotów do realizacji takich a nie innych parametrów inwestycji. 

Nadmienię, że w przeszłości były już takie stany rzeki Wisły w wyniku powodzi, w 
których ledwo mieściła się ona pod mostem Dębnickim, zatem takie pytanie o 
adekwatność konstrukcji jest zasadne. 

Proszę także o informację, w jaki sposób projektanci uwzględnili uwagi Audytu 
rowerowego do aktualizacji projektu. 

   
    Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 

 
1 https://ztp.krakow.pl/rower/audyty/audyt/rozwiazania-zamienne-dla-zadania-dot-budowy-kladki-pieszo-
rowerowej-kazimierz-ludwinow  
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